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Verksamhetsberättelse	för	verksamhetsåret	2022	
	
Styrelsen	för	SPF	Seniorerna	Barkåkra	858	får	härmed	avge	verksamhetsberättelse	för	
verksamhetsåret	1/1	–	31/12	2022.	
	
	
Styrelsen	har	under	året	bestått	av	ordförande	Gun	Wendelbo-Hansson,	vice	
ordförande	Ann-Charlotte	Bengtsson,	kassör	Lilian	Lindner,	sekreterare	Ingrid	Hjortsjö,	
medlemsansvarige	Kjell	Gunnarsson,	webbredaktör	Steen	Bjerggaard,	Tommy	
Holgersson,	Ann-Christin	Karlsson,	Lena	Becksén,	Helene	Gånvall	samt	suppleant	Hans-
Olov	Pettersson.	
Studieorganisatör	har	Ann-Marie	Bengtsson	varit.	
Revisorer	har	Sol-Britt	Lindfors-Lång,	Sven	Bexell	varit	med	Ulf	Hiselius	som	ersättare.	
Valberedningen	har	bestått	av	Lisbeth	Cederfeldt,	Gun	Persson	och	Hans	Bengtsson.	
Rese-	och	programgruppen	har	bestått	av	Inger	Svensson,	Lena	Becksén,	Katrin	Skoog,	
Ann-Christin	Karlsson,	Thommy	Skog	samt	Gun	Wendelbo-Hansson.	
	
Styrelsen	har	haft	9	protokollförda	möten	under	året	i	lokalen	Solsidan	på	
Viktoriagården.	
	
	
Verksamhetsåret	har	till	viss	del	präglats	av	pandemin,	eftersom	våra	lokaler	på	
Viktoriagården	och	i	Församlingshemmet	hölls	stängda	fram	till	början	av	mars.	FHM	
rekommenderade	fortfarande	arbete	mot	isolering	och	förordade	utomhusaktiviteter	
under	våren,	vilket	för	SPFs	del	fortsatte	med	boule,	promenader,	utomhusgympa,	
tipsrundor	och	ordjakter.	Våryran	i	maj	månad,	musikcafé	utomhus	vid	museet	samt	
grillkväll	vid	hamnen	var	omtyckta	aktiviteter	som	följde	med	från	pandemin.	
Under	våren	öppnade	biblioteket,	Viktoriagården	och	Församlingshemmet	dörrarna	
igen	och	vi	kunde	starta	våra	fasta	aktiviteter.	Fyra	månadsmöten	hölls	på	
Humana	Sommarsol	som	välkomnade	oss	till	sin	fina	samlingssal,	vilket	möjliggjorde	
artistuppträdanden	av	Tomas	Wiehe,	Rönneåbälgarna,	sillunch	i	juni,	Gunilla	Poppe	och	
julfest	i	december.	
Två	månadsmöten	hölls	på	biblioteket,	vilket	har	visat	sig	passande	för	både	föredrag	
och	bildvisning.	Ett	månadsmöte	hölls	på	Församlingshemmet.	Månadsmötet	i	januari	
ställdes	in	pga.	pandemin.	
Årsmötet	kunde	vi	hålla	på	Humana	Sommarsol	och	bjuda	på	bubbel	och	smörgåstårta.	
Detta	för	att	vi	ville	fira	att	vi	nu	fick	lov	att	träffas	fysiskt	igen	efter	två	pandemiår!	
	
	
Under	året	har	vi	samarbetat	med	Studieförbundet	Vuxenskolan	både	genom	
studiecirklar	och	stöd	till	våra	kulturaktiviteter	som	teaterbesök	och	besök	av	artister	
hos	oss.	
	
	
Vi	har	gjort	2	resor	tillsammans	med	många	medlemmar.	I	april	åkte	26	personer	på	
studieresa	till	Mecklenburg	i	norra	Tyskland.	I	augusti	åkte	66	personer	till	Göta	kanal.	
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Representanter	för	vår	styrelse	har	inbjudits	till	träff	för	våra	vänföreningar	i	
kommunen	dels	i	Strövelstorp	i	mars,	dels	i	Munka	Ljungby	i	oktober.	Gemensamma	
frågor	tas	upp	här	som	t.ex.	tillgången	på	lokaler	för	vår	verksamhet.	Vi	känner	oss	
bortglömda	i	det	sammanhanget	eftersom	de	övriga	föreningarna	alla	har	egna	lokaler,	
bekostade	av	kommunen.	Bristen	på	samlingslokaler	är	vår	ständiga	huvudvärk.	
	
	
Ingrid	Hjortsjö	och	Lilian	Lindner	närvarade	vid	Distriktskonferensen	i	Malmö	d.	17	
april.		
Lotta	Bengtsson	har	varit	med	på	KPR-möten	i	kommunen.	
Ann-Christin	Karlsson	och	Lotta	Bengtsson	har	deltagit	i	CPR/KPR-konferens	den	14	
november	i	Eslöv	angående	Förebyggande	hälsoinsatser.	
	
	
Medlemsutvecklingen	är	positiv	och	vi	är	nu	392	medlemmar	inklusive	18	
vänmedlemmar.	
Under	kalenderåret	2022	har	vi	fått	39	nya	medlemmar.	
	
Föreningens	ekonomi	är	stabil,	redovisas	särskilt.	
	
	
Under	året	har	vi	genomfört	8	månadsmöten:	
(11	januari)		 Julgransplundring,	ställdes	in	pga.	Covid	
8	mars	 	 Tomas	Wiehe	och	Hans	Ahlnemark	underhöll	på	Humana	

	Sommarsol,	52	personer	
5	april	 	 Rönneåbälgarna	underhöll	och	hade	en	extra	spelning	för	de	

boende	på	Humana	Sommarsol,	ca	35	+	20	personer	
17	maj	 	 Våryran	i	KVS-skogen,	55	personer	
14	juni	 	 Sillunch	på	Humana	Sommarsol,	57	personer	
6	september		 Rolf	Orrling	visade	fågelbilder	på	biblioteket,	ca	45	personer	
4	oktober	 	 Thommy	Skog	förevisade	HLR	på	Församlingshemmet,	ca	30	

personer	
8	november		 Bokprat	med	Kim	Johansson	på	biblioteket,	ca	45	personer	
6	december	 	 Jullunch	på	Humana	Sommarsol,	65	personer	

	
	
Övriga	aktiviteter	under	året	
	
29	mars	 	 Ulrika	Åkesson	berättade	om	sin	bok	”	Inez	har	inget	att	bjuda	

	på”	ca	25	personer	
20	april	 	 Konstrundan	med	Sol-Britt	Lindfors	Lång,	48	personer	
25-27	april	 	 Tyskgruppens	resa,	26	personer	
17	maj	 	 Herrarna	i	våra	matlag	bakade	våfflor	till	Viktoriagården	40	år	
21	maj	 	 Musikal	på	Malmö	opera	”Så	som	i	himlen”,	38	personer	
31	maj	 	 Musikcafé	med	Anna-Lena	och	Peter	Dahlquist,	40	personer	
8	juni	 	 Grillkväll	vid	hamnen,	ca	20	personer	
11	augusti	 	 Killeröds	café	med	85+medlemmar,	15	personer	
16-17	augusti	 Göta	kanal-resa,	66	personer	
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12	september	 Kick	off	på	restaurang	Nimt	för	styrelse	och	aktivitetsledare,		
	 	 30	personer	
20	september	 Vinprovning	med	Ola	Påhlsson,	30	personer	
27	september	 Kamill	Szeker	berättade	om	sin	självbiografiska	bok,	ca	25	

	personer	
18	oktober	 	 Gunilla	och	Tomas	Poppe	berättade	om	Nils	Poppe,	35		
	 	 personer	
20	oktober	 	 Vinprovning	med	Conny	Gustavsson,	15	personer	
17	november	 Vinprovning	med	Conny	Gustavsson,	15	personer	
4	december	 	 Opera	i	Malmö,	Romeo	et	Juliette,	36	personer	
	
	
Våra	fasta	aktiviteter	
	
Boule	har	spelats	utan	uppehåll	hela	året	2	ggr	per	vecka	med	6-8	personer,	dessutom	
en	mindre	grupp	mer	oregelbundet.	
Canasta	har	spelats	under	vår	och	höst	1	gång	per	vecka	med	12	till	16	personer.	
Filmvisningar	skedde	11	ggr	under	året	med	totalt	196	deltagare.		
Tipspromenader	och	ordjakt	anordnades	flera	gånger	under	året	på	olika	platser	från	
Stora	Hult	till	Björkhagen.		
Snacket	går,	”Lär	känna	din	bygd”	har	promenerat	38	turer	sammanlagt	under	året.	
Varje	sista	måndag	i	månaden	utgår	vi	nu	från	Magnarps	hamn.	
Balans-	och	rörelseträning	I	genomsnitt	har	vi	varit	15-18	personer.	Ett	fåtal	ggr	har	
aktiviteten	ställts	in	pga	regn	och	snö.	Hösten	avslutades	på	Lucia-dagen	med	glögg	och	
pepparkakor.	
Bridgen	startade	i	januari	och	har	spelats	33	ggr	under	året.	Som	mest	har	det	varit	ca	
20	deltagare.	12-16	deltagare	spelar	regelbundet.	
Matlagning	för	herrar	har	i	form	av	studiecirkel	i	Vuxenskolan	pågått	sedan	slutet	av	
februari	till	april.	Under	hösten	liknande	upplägg.	Varannan	vecka	för	två	grupper	på	8	
eller	9	personer.		
Litteraturläsningen	i	form	av	studiecirkel	har	pågått	under	vår	och	höst	på	biblioteket.	
Gruppen	består	av	ca	15	medlemmar.		
Musik	och	lyrik	–	6	musiklyssningsprogram	med	stöd	av	Vuxenskolan	kunde	
genomföras	i	Församlingshemmet.	I	genomsnitt	25-30	deltagare	vid	varje	tillfälle.	
Stickkontakten,	även	den	en	studiecirkel,	samlade	inte	så	många	deltagare	som	vi	
kanske	trott.	Vi	håller	till	på	biblioteket	varannan	torsdag.	4-8	personer	
Svenskminnen	i	Tyskland	var	en	studiecirkel	som	fortsatte	under	våren.	Eftersom	det	
politiska	läget	blev	oroligt	efter	Rysslands	anfall	på	Ukraina	var	det	en	del	som	hoppade	
av,	men	nya	kom	till.	Målet	var	en	resa	till	Mecklenburg	i	april	2022.	26	personer	åkte.	
	
Gripengymmet	har	varit	tillgängligt	under	hela	året.	Det	har	nyttjats	vid	ca	370	
tillfällen.	Multimaskinen	är	ej	i	bruk	och	är	felanmäld.	Löpbandet	är	nytt	och	
roddmaskinen	fungerar	som	den	ska.	
	
Sommarkortet	blev	inte	någon	stor	framgång	i	somras	men	utnyttjades	för	en	hel	del	
resor	runt	i	Skåne.	Det	blev	ett	litet	underskott.		
	
	Viktoriagårdens	ombyggnad	skapade	ett	oroligt	läge	i	Vejbystrand	i	december.	
Styrelsen	skickade	in	en	skrivelse	till	kommunstyrelsens	ordförande.	Enskilda	
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medlemmar	har	bildat	en	aktionsgrupp	och	samlat	namnlistor,	som	är	inlämnade	till	
kommunen	precis	före	nyår.	Vi	väntar	på	reaktion	från	politikerna.	Fortsättning	följer.	
	
Programhäftet	sammanställdes	av	Steen	Bjerggaard,	Kjell	Gunnarsson	och	Sven	
Wendelbo-Hansson	
	
Vårt	mål	är	att	vara	en	välkomnande	förening	som	skapar	gemenskap,	arbetar	mot	
isolering,	tar	tag	i	frågor	som	rör	oss	äldre	och	verkar	för	ett	livslångt	lärande.	
	
	
	
Vejbystrand	2022-12-31	
	
	
	
_______________________________________________	/____________________________________________	
Gun	Wendelbo-Hansson,	ordf.		 	 Ann-Charlotte	Bengtsson,	v.	ordf.	
	
_______________________________________________	/_____________________________________________	
Kjell	Gunnarsson	 	 	 Steen	Bjerggaard	
	
________________________________________________/_______________________________________________	
Lilian	Lindner	 	 	 Helene	Gånvall	
	
________________________________________________/______________________________________________	
Ann-Christin	Karlsson	 	 	 Lena	Becksén	
	
_______________________________________________/_____________________________________________		
Hans-Olov	Pettersson	 	 	 Ingrid	Hjortsjö,	sekreterare	
	 	 	 																	
	
	
	
	


